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Hej Margrethe

Her er brevet, der skal sendes til Folketinget. ?

Venlig hilsen
Ditte Sofie Lundkjær Rasmussen
Konsulent, Ledelsessekretariat, Stab for Ledelse Udvikling og HR 
Tlf: | Mobiltelefon: 91 17 18 91 | EAN: 5798007351625



Henvendelse til Folketinget vedr. broafgift på Storebæltsbroen

Storebæltsforbindelsen binder Danmark sammen og mindsker afstanden mellem os. Men samtidig er 
den også årsag til en større afstand, fordi den høje broafgift rammer især de omkringliggende 
kommuner. 

Slagelse Byråd opfordrer derfor entydigt til, at Storebæltsforbindelsen bliver gældfri hurtigst muligt, 
så broafgiften kan enten afskaffes eller reduceres væsentligt. Det kan ikke vente, og Slagelse Byråd 
mener, at pendlere allerede nu bør tilgodeses og sikres en reduktion.

Broafgiften rammer skævt og har betydning for Slagelse Kommune, hvad angår både arbejdsudbud, 
handel, uddannelse, turisme og meget mere. Kort sagt udvikling og økonomisk vækst på en lang 
række parametre. 

Indtægterne fra Storebæltsforbindelse skal ikke bruges til andre infrastrukturprojekter, der ikke har 
direkte tilknytning til forbindelsen. Det væsentligste må og skal være at blive gældfri, så der skabes 
rum for en væsentlig reduktion af broafgiften. 

Kun sådan sikres landets kommuner lige vilkår for udvikling og økonomisk vækst i fremtiden.

På vegne af Slagelse Byråd

Knud Vincents
Borgmester

Folketinget
Christiansborg
1240 København K

Slagelse
21. marts 2022
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